
Geachte leden van de gemeenteraad,  
 
Graag uw aandacht voor de verkeerssituatie op de Ansbalduslaan ter hoogte van de nummers 1 tot 
en met 8. Sinds donderdagochtend 13 januari van dit jaar zijn twee plastic verhogingen geplaatst op 
het asfalt. Wat ook precies de bedoeling mag zijn geweest voor plaatsing, het gebruikte materiaal 
hoort niet in een woonwijk thuis. Elke passerende auto, of deze nu zacht rijdt of hard, en dit laatste is 
het meest gebruikelijk, vooral bij busjes, maakt nu een bonkend lawaai. Onze ooit rustige en mooie 
laan is veranderd in een lelijk goederentreinstation. Nogmaals, ook een auto die zacht over de 
verhoging gaat, maakt lawaai. Dit is onvermijdelijk met dat plastic. Wat er nog bijkomt is dat kleine 
auto's helemaal opzij uitwijken en de berm nemen. Dit is voor wandelaars een gevaarlijke situatie.  
Deze verhogingen moeten echt weg en wel zo snel mogelijk. Het middel is erger dan de kwaal. De 
hinder is echt groot bij de aanliggende huizen. De achterliggende idee waarom precies hier, en dan 
juist met dit materiaal is gewerkt, is mij onbekend. Tot voor kort werd in onze straat gewerkt met 
een soort fietssluisjes, geen fraai gezicht, maar te doen. Als die situatie terugkeert, is volgens mij de 
geluidshinder weer verdwenen. Ik verzoek u geen alternatieve oplossingen met drempels te kiezen, 
dat zal de geluidshinder niet kunnen voorkomen.  
Ik woon 17 jaar in deze straat en pas nu ondervind ik hinder. Ik heb begrip voor een idee van een 
autoluw Waalre, maar auto's rijden nu eenmaal, ook over over onze straat, zelf bezit ik ook een 
auto.  
In de hoop op een snelle actie van uw kant, met groet,  


